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Grindeanu, despre dosarul Nordis: Nu ma tem de nimic, pentru ca n-am încalcat

legea

Ministrul Transporturilor si  prim-vicepresedintele PSD, Sorin Grindeanu, sustine ca a platit la  agentia de

turism cele doua city-break-uri în care a mers cu familia  Ciorba, anchetata în prezent în dosarul Nordis, si

îi îndeamna pe cei  care au cunostinta ca el ar fi facut ceva ilegal sa "nu rateze  momentul", acesta fiind

"extraordinar de bun sa se spuna acest lucru''.

Întrebat de jurnalisti când "a iesit ultima oara la discoteca sau  într-un club" cu cuplul Vicol-Ciorba, Sorin

Grindeanu a raspuns: "am  vazut-o pe fosta doamna deputata undeva în septembrie în Parlament".

"Pot sa va spun urmatorul lucru si vreau sa trecem dincolo de aceste  insinuari. Daca s-a facut ceva ilegal de catre

mine, eu nu-mi permit sa  vorbesc în numele altuia, asta e un moment extraordinar de bun sa se  spuna acest lucru.

Îndemn pe toata lumea, inclusiv familia amintita de  dumneavoastra, daca stie ceva ilegal facut de Sorin

Grindeanu, sa faca  denunturi, fiind într-un moment extraordinar de bun. Nu ma tem de nimic,  pentru ca n-am

încalcat legea. Tocmai de aceea, eu spun sa nu rateze  momentul", a afirmat oficialul PSD.

El a sustinut ca nu a încalcat legea si a platit pentru zborurile cu avionul privat închiriat de Nordis.

"În primul rând, am spus mai devreme ca, daca am încalcat legea, eu  raspund si, repet, e un moment extraordinar

de bun în a se depune  plângeri daca e cazul de asa ceva. Doi, oriunde am fost, eu am platit.  Aceste lucruri ma fac

sa fiu cât se poate de relaxat din acest punct de  vedere. N-am mers pe banii nimanui. Ca sa închid acest subiect,

n-am  mers pe banii nimanui, iar în momentul în care am fost undeva nu era  nimeni anchetat", a spus el.

Sorin Grindeanu a sustinut ca nu a stiut nimic despre activitatile  infractionale ale grupului Nordis si ca nu a

cunoscut-o pe Laura Vicol  înainte ca aceasta sa devina parlamentar PSD. De asemenea, si-a exprimat 

convingerea ca nu a stiut nimeni, iar "daca stia cineva din conducerea  PSD ca exista aceasta problema din 2018

doamna Laura Vicol nu ar fi fost  pe lista PSD".

"Eu n-am cunoscut aceasta familie înainte de a veni în Parlament. Eu  n-am cunoscut-o pe Laura Vicol înainte de

2020. Ştiu ca a fost deputat  de Dolj. N-a fost de Timis, eu sunt membru în Timis. Eu n-am cunoscut-o  pe Laura

Vicol, va repet, înainte de a veni în Parlament. Nu fug de  raspundere. Eu va spun ca în acest moment, eu, Sorin

Grindeanu, n-am  nimic de ascuns", a transmis ministrul, întrebat la recomandarea carei  organizatii PSD a ajuns în

Parlament Laura Vicol.

Referitor la perceptia publica potrivit careia cuplul Vicol-Ciorba ar  fi fost protejat politic de Partidul Social

Democrat, Grindeanu este de  parere ca e vorba doar de faptul ca Laura Vicol a fost deputat PSD în  legislatura

trecuta.

"Aceasta perceptie este data probabil, si nu probabil, în mod sigur, de  faptul ca doamna Laura Vicol a fost deputat

PSD în legislatura  2020-2024. Ăsta e un fapt de necontestat. Repet, nu sunt nici organ de  cercetare penala, n-am

stiut pâna când nu a stiut toata lumea de aceste  cercetari sau anchete în curs. În momentul în care s-a aflat de

aceste  lucruri, din câte mi-aduc eu aminte - si mi-aduc bine aminte - doamna  fosta deputat a demisionat si de la

presedintie (presedintia Comisiei  juridice din Camera Deputatilor - n. r.) si din grupul PSD si nici nu a  mai fost

pusa pe liste si nu mai e deputat. Eu pe ce fac eu raspund eu,  nu pe ceea ce fac altii", a dat asigurari

prim-vicepresedintele PSD.

El a sustinut ca va face publice facturile care sa demonstreze ca a  platit calatoriile cu avionul privat închiriat de
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grupul Nordis si a  mentionat ca a fost vorba de doua evenimente sportive la care a mers  însotit de fiul sau.

"Eu asta le-am propus si celorlalti doi colegi de partid. Fiind în  campania electorala, ca e vorba de ce s-a întâmplat

în campanie, eu am  înteles atunci sa ma supun unei strategii a candidatului la functia de  presedintie, a fostului

candidat, atunci era candidat, dar da, n-am  nimic de ascuns din acest punct de vedere. Eu am aflat aceste lucruri 

odata cu dumneavoastra, de aceste anchete, care trebuie sa fie dovedite  în instanta. Eu, mai mult decât informatiile

pe care le prezentati  dumneavoastra public, nu am. Erau niste evenimente la care am mers  împreuna cu fiul meu,

Şi am platit aceste lucruri, împreuna cu fiul meu,  la acele evenimente sportive. S-a stat doua zile, poti sa o numesti

vacanta", a aratat seful de la Transporturi, care a subliniat ca nu a  avut nicio discutie de afaceri cu familia Ciorba

în acest concediu.

La afirmatiile jurnalistilor potrivit carora în documentele publicate  în presa se arata de fapt ca acele calatorii au

fost platite de firma  Nordis, Grindeanu a insistat: "Eu am platit la agentia de turism si o sa  va arat aceste facturi".

"Este ceva ilegal ca în urma cu 2 ani jumatate - 3 eu am fost undeva pe  banii mei? E ceva ilegal în acest demers?

Ca sa înteleg rostul acestor  întrebari. Înainte de a intra în Parlament, eu nu i-am stiut. Cine vrea  sa ancheteze, sa

ancheteze. Este un moment extraordinar de bun pentru  cei care au cel mai mic indiciu ca Sorin Grindeanu a

încalcat legea sa  faca denunturi, inclusiv familia aflata acum în stare de arest. Chiar  îndemn, daca au cel mai mici

date legate de o eventuala încalcare a  legii de catre mine, de Sorin Grindeanu, îi îndemn sa faca. Nu pot sa  spun

altceva", a mai spus seful oficialul PSD.
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